
Witam 
 
Nie zgadzam się na zmianę zasad funkcjonowania systemu handlu emisjami przed osiągnięciem 
porozumienia z innymi Państwami. Uważam iż  propozycje Komisji doprowadzą wyłącznie do 
wzrostu cen uprawnień do emisji, a to nie jest celem Pakietu Klimatycznego ani żadnej uzgodnionej 
długofalowej polityki energetycznej Unii 
 
pozdrawiam 
Rafał Małyska 
 


